
 

 

Z A P I S N I K 

sa 4. posebne śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2015. 

godini Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 24. aprila 2015. godine 

 

 

 

  Śednica je počela u 12 sati i 40 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine Crne Gore. 

           Poslanici Demokratskog fronta nijesu prisustvovali śednici Skupštine.  

         Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red śednice 

 

 

 

          PREMIJERSKI SAT. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, u ime Kluba poslanika Demokratske partije  

socijalista: 

         Gospodine predsjedniče, koje su najznačajnije poruke sa susreta koje ste 

proteklih dana imali sa najvišim zvaničnicima EU i NATO-a?  

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  

    

 2.  Poslanik dr IZET BRALIĆ, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije: 

            Koje mjere Vlada planira u pravcu ravnomjernog opremanja svih škola i 

obrazovnih ustanova u državi, bez obzira na veličinu škole, regiju kojoj pripada, kako 

bi učenici i zaposleni imali makar i približne uslove za rad i pohađanje nastavnog 

programa; koliko škola u državi danas nema mokri čvor, struju i školsko dvorište i 

sportske terene? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao dr Izet Bralić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

           3. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne 

partije: 

        Koliko je građana Crne Gore platilo porez na nepokretnosti, a da nisu bili 

upisani kao vlasnici već kao korisnici nepokretnosti za koju su platili porez; podatke 

tražim pojedinačno za sve Opštine, Glavni grad i Prijestonicu i ukupno za Crnu Goru 

u periodu od kada je članom 4 Zakona o porezu na nepokretnosti propisano da su 

obveznici poreza vlasnici nepokretnosti; koliko novca je naplaćeno od građana Crne 
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Gore po osnovu poreza na nepokretnosti za nekretnine na kojima im je upisano 

pravo korišćenja, a čiji je vlasnik neko drugi; podatke takođe tražim pojedinačno za 

sve Opštine, Glavni grad i Prijestonicu, i ukupno za Crnu Goru u period od kada je 

članom 4 Zakona o porezu na nepokretnosti propisano da su obveznici poreza 

vlasnici nepokretnosti; šta je Vlada Crne Gore preduzela ili da li će i kada nešto 

preduzeti da spriječi nezakonito ubiranje poreza suprotno članu 4 Zakona o porezu 

na nepokretnosti; na koji način i od koga će biti obeštećeni građani od kojih je 

nezakonito naplaćen porez; koliko je nepokretnosti čiji vlasnici su bila privatna lica 

upisano kao svojina države ili lokalne samouprave po osnovu Zakona o morskom 

dobru, Zakona o gradskom građevinskom zemljištu i Zakona o državnom premjeru i 

katastru u zadnih 10 godina; podatke tražim po opštinama i ukupno za Crnu Goru i 

to: broj nepokretnosti i površinu?     

           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

         4. Poslanik dr NOVICA STANIĆ, u ime Kluba samostalnih poslanika: 

       Šta su Pljevljaci zgriješili Bogu, Vladi i Vama gospodine Đukanoviću, pa Vlada, 

Ministarstvo održivog razvoja i turizma, Agencija za zaštitu životne sredine i Vi lično 

ništa ne preduzimate za spas Pljevalja, grada u kome je zatrovanost vazduha, vode 

i zemljišta dostigla dramatične razmjere? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.   

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao dr Novica Stanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

         5.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora: 

         Šta činite i šta ćete kao premijer učiniti kako bi se broj nerasvijetljenih ubistava 

smanjivao, a ne povećavao? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Darko Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 

        6. Poslanik NIK GJELOSHAJ, u ime Kluba poslanika Albanskih partija (FORCA, 

AA) HGI i LPCG: 

         Pretpostavke za razvoj neke sredine su putna infrastruktura i realizacija 

kapitalnih projekata. Šta Vlada Crne Gore preduzima u cilju poboljšanja putne 

infrastrukture i koji će kapitalni projekti biti realizovani u Opštinama Ulcinj, Plav, 

Gusinje i u Malesiji, sve u cilju unapređenja života ljudi u tim sredinama?   

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Nik Gjeloshaj, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  
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       7. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Poštovani predsjedniče Vlade, da li će, i koje mjere preduzeti Vlada Crne Gore 

ili resorna ministarstva kao i druge institucije, u cilju zaustavljanja sve masovnijeg 

iseljavanja stanovništva sa sjevera Crne Gore ali i drugih nerazvijenih područja, čega 

smo svjedoci ovih mjeseci?     

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje a odgovor je 

komentarisao Almer Kalač, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

*  *  * 

 

Śednica je završena 24. aprila u 14 sati i 55 minuta. 

 

 Prekucani fonografski zapis sa śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/15-4/1 

    Podgorica, 24. april 2015.godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

      Siniša Stanković          

                                                                                          Ranko Krivokapić 

 
 


